

6天5晚台湾·台北/宜兰秘境太平山森林



🔥🔥亮点🔥🔥

- 🔥宜兰礁溪
- 🔥太平山国家森林游乐区
- 🔥太平山庄
- 🔥见晴怀古步道
- 🔥宁夏夜市
- 🔥淡水老街
- 🔥大稻埕

第一天 吉隆坡 → 桃园

—/—/—

桃园蜜月世纪或同级4★

抵达桃园机场后，由当地导游接机，入住饭店。

第二天 台北

早/—/晚

葛玛兰温泉饭店或同级4★

【十分老街】-放天灯(4人一个) 其实天灯的发源地是十分。回溯平溪矿业史，平溪区的十分，堪称开发最早，也是规模最大的聚落。主要的特色在于这里的老街是和火车铁轨【九分老街】九份可说是来到台北必访的景点之一，古色古香的历史氛围，让九份增添了一股神秘感。【基隆和平岛公园】岛上奇岩异石林立，海岸奇特的海蚀地形景观，如海蚀平台、豆腐岩、海蚀沟、海蚀崖、风化窗、万人堆、千叠礁、海蚀洞、蕈状岩等。【基隆缤纷彩色屋】基隆台版威尼斯正滨渔港彩色屋，平凡的渔港全部换上浪漫彩色外衣【宜兰礁溪】礁溪乡为宜兰县的一个乡级行政区，位于宜兰县北部。东北邻头城镇，东南接壮围乡，南为宜兰市、员山乡，西至北为新北市乌来区、坪林区，以礁溪温泉闻名全台

第三天 台北

早/午/—

台北西门Papawhale或同级4★

【太平山国家森林游乐区】被一片如明信片般的美景包围，就像来到现实中的童话仙境。【太平山庄】【见晴怀古步道】位于宜兰县大同乡，距离太平山约2公里的路程，是一条由昔日山地运材轨道整建而成的古道，因整建时特别保留了当时运送木材的旧铁轨

第四天 台北

早/—/晚

台北西门Papawhale或同级4★

【淡水渔人码头】位于台湾新北市淡水区，淡水河的出海口右岸，原本只是一个小渔港，如今已经发展成为淡水知名观光景点【淡水老街】不仅早已是全台知名热门景点，同时也吸引不少外国人慕名而来。这里街道两旁林立热闹商店，有浓浓古早味的饼铺、杂货店，也有卖潮流服饰、玩具【圆山大饭店】拍照【天禄展示中心】【大稻埕+迪化老街】来走进充满古意的老街巷弄里怀旧古建筑，仿佛穿越回清代那繁盛的商业时期，热闹的迪化老街也能体验旗袍、采买伴手礼及漫游古迹若时间充裕，还能到大稻埕码头搭船赏夕阳唷【剥皮辽老街&龙山寺】位于老松国小校园南侧，范围为今万华区广州街、康定路及昆明街所包围之街廓 & 龙山寺清乾隆三年(1738年)创建，至五年建成。

第五天 台北

早/—/—

台北西门Papawhale或同级4★

全天自由活动

第六天 桃园 → 吉隆坡

早/—/—

自由活动知道集合时间，送往机场返回美丽家园。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6TPE-T (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203105-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

6D5N TAIPEI/KAOSIUNG/ALISHAN FOREST/SUN MOON LAKE



HIGHLIGHT

-  Zhongzheng District
-  Jiaoxi
-  Taipingshan National Forest Recreation Area
-  Taiping Villa
-  Jianqing Huaigu Trail
-  Tamsui Old Street Plaza
-  Dadaocheng

DAY 1 Kuala Lumpur → Taoyuan - / - / -

Century Hotel Taoyuan or Similar 4★

After arriving at Taoyuan Airport, the local tour guide picks up and transfer to hotel.

DAY 2 Taipei B / - / D

Gamalan Spring Hotel or Similar 4★

【Shifen Old Street】 - sky lanterns (one for 4 people). In fact, the birthplace of sky lanterns is Shifen. The main feature is that the old street here and the train tracks 【Jiufen Old Street】 Jiufen can be said to be one of the must-visit attractions in Taipei. The antique historical atmosphere adds a sense of mystery to Jiufen 【Keelung Heping Island Park】 There are many strange rocks and stones on the island, and there are strange sea-eroded landforms along the coast, such as sea-eroded platforms, tofu rocks, sea-eroded ditches, sea-eroded cliffs, weathered windows, thousands of people's piles, thousands of piles, sea caves, mushroom rocks, etc. 【Zhengbin Port Color Houses】 Keelung Taiwan version of colorful houses in the Zhengbin fishing port of Venice, where ordinary fishing ports are all dressed up in romantic and colorful clothes 【Jiaoxi】 Jiaoxi Township is a township-level administrative region in Yilan County, located in the north of Yilan County.

DAY 3 Taipei B / L / -

Hotel PaPa Whale or Similar 4★

【Taipingshan National Forest Recreation Area】 Surrounded by a postcard-like beauty, it is like coming to a fairy tale fairyland in reality. 【Taiping Villa】 【Jianqing Huaigu Trail】 Located in Datong Township, Yilan County, about 2 kilometers away from Taiping Mountain 【Water geothermal Square】 The temperature of the hot spring is extremely high,

DAY 4 Taipei B / - / D

Hotel PaPa Whale or Similar 4★

【Tamsui Fisherman's Wharf】 Located in Tamsui District, New Taipei City, Taiwan, on the right bank of the estuary of the Tamsui River 【Tamsui Old Street Plaza】 Not only has it become a well-known and popular scenic spot in Taiwan, but it also attracts many foreigners. 【Grand Hotel Taipei】 Take photos 【Tianlu Exhibition Center】 【Dadaocheng + Dihua Old Street】 You can also experience cheongsams, buy souvenirs and roam around the historical sites in the lively Dihua Old Street. You can go to Dadaocheng Wharf to take a boat to enjoy the sunset 【Bopiliao Historical Block & Lungshan Temple】 Located on the south side of the campus of Laosong Elementary School, the scope is the street surrounded by Guangzhou Street, Kangding Road and Kunming Street in today's Wanhua District & Longshan Temple was built in the third year of Qianlong in the Qing Dynasty (1738) and completed in five years.

DAY 5 Taipei B / - / -

Hotel PaPa Whale or Similar 4★

Free & Easy


DAY 6 Taoyuan → Kuala Lumpur B / - / -

Free & easy until the time and send it to the airport and return to your beautiful home.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 6TPE-T (Updated: 09-JUL-2024)


神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (209165-T)
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.


康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578